
Vzhledem k velkému počtu kandidátek a zákonitostem voleb do zastupitelstev obcí je 

pravděpodobné, že v novém zastupitelstvu bude asi obtížnější než dříve vytvořit a hlavně 

dlouhodobě udržet funkční, pro město užitečnou většinu (tím nemyslím nějaké trestní 

komando pro úvodní zasedání, kde půjde o funkce). Osobně se v rozjitřeném předvolebním 

období přikláním spíš k předkládání věcných argumentů a alternativ. Je to samozřejmě 

mnohem obtížnější než cesta vágních formulací, které neurazí či málo užitečných osobních 

výpadů. Proto očekávám od všech volebních uskupení v první řadě jasný volební program. 

Stojíme na startu - voličům jsme letos poskytli opravdu široký výběr - šance každého z 

kandidátů je nyní 11:77 - nerozhádejme se předem!  

 

P. S. život v Janských Lázních se mi přes všechny známé stesky líbí a jsem hrdý, že jsem mohl 

v zastupitelstvu a krátce také v radě města působit. 


